

RW-221

Wireless Remote Control 无线快门遥控器



Connector

Cable

□ □ □ 连接线□ □ □

Transmitter

发射器

使用说明书

总述:

首先非常感谢您购买PIXEL产品,RW-221是一款高性能的无线快门遥控器。它能远距离遥控相机拍摄,具备单张拍摄、1秒连续拍摄、连续拍摄、B门拍摄、4秒延时拍摄,并且能控制多个接收器和相机同时拍摄。RW-221产品使用了全球免费的2.4GHz频道,采用FSK调制方式,性能更稳定。

功能简介:

- 相机拍摄模式为单拍时,可遥控相机进 行单张拍摄。
- 相机拍摄模式为单拍时,可遥控相机进 行1秒连续拍摄。
- 相机拍摄模式为单拍时,可遥控相机进行延时拍摄。
- 相机拍摄模式为连拍时,可遥控相机进 行连续拍摄。
- 相机拍摄模式为BULB时,可遥控相机 进行B门拍摄。
- 可同时控制多台照相机进行拍摄。

随附物品:

拆开包装后请检查包装内是否包含以下物品,如有缺失请与经销商联系。 发射器(TW-221TX)------1个 收发器(TW-221RX)-----1个 AAA电池-----4节 快门连接线-----1条

地位.

接收器重量



- 作满足以下两个条件: (1)此设备不会产生有害干扰。
- (2) 此设备必须接受任何外来干扰,包括可能导致意外操作的干扰。

32.2克(不含电池)

注章事项:

- 1、 在安装设备前,确认相机和闪光灯是关机状态。
- 2、本产品属电子产品的附件,有可能因外界环境因素影响而造成照相机不能或异常动作,这种情况的可能性非常小。
- 3、 不要使元件受到强烈振动, 否则可能引起产品发生故障。
- 4、 长时间不使用时,请将产品的电源关闭,并将电池取出。
- 5、 安装电池时极性切勿弄反,否则电池可能渗漏腐蚀性液体、发热或爆炸。
- 6、 产品与设备连接时,请勿拉扯
- 7、 请勿置于高温中,如阳光直射下的封闭 汽车内、控制面板等高温地方。
- 8、请保持干燥,勿用湿手接触产品,亦不可将产品浸入水中或暴露雨中,否则可能引起不能使用。
- 9、请勿在易燃气体中使用,违反此警告可能 引起爆炸或火灾。
- 10、本产品涉及电池,关于电池的使用请严格按照相应的操作规范,否则可能引起爆炸、火灾或人身伤害。

感谢您购买PIXEL公司产品并阅读本 说明书,如有任何疑问可与当地经销联系。 或登陆 http://:www.pixelhk.com.

本说明书中的信息更新至2010年 05月01日,如果要与此日期之后发布的产品 组合使用,有关信息请向PIXEL经销商咨询。

Instruction Manual

Overview:

Thank you so much for purchasing our PIXEL product, RW-221 is high performance wireless shutter remote control. It operates as long distance with single, 1sec continuous, continuous, bulb, and 4sec delay shoot. It can control multi receivers and cameras. RW-221 is using FSK system and world wide free 2.4GHz frequency,

Feature:

- Camera shooting mode as "single", which can control camera to single shoot.
- Camera shooting mode as
 "single", which can control
 camera to continuous
 shoot as every 1sec.
- Camera shooting mode as "single", which can control camera to delay shoot.
- Camera shooting mode as "continuous", which can control camera to continuous shoot.
- Camera shooting mode as "BULB", which can control camera to Bulb shoot.
- Control Multi cameras for shooting.

Please check the below

items in the package, please

contact to dealer if there is

Transmitter(RW-221TX) -----1pc

Receiver(RW-221RX)-----1pc

AAA Battery-----4pcs

Shutter connecting cable -----1pc

FSK

16

up to 100 M

38mm X 63mm X 31mm

32.2 (without battery)

Included Items:

missed some items.

Specification:

Measurement:

Receiver:

Modulation:

Distance:

Channel:

Radio frequency: 2.4GHz

Transmitter stand-by: 3 years

Receiver stand-by: 300 hours

Battery type: 2pcs AAA battery(3V)

Transmitter: 21.8g(without battery)

Cautions before use

- Make sure the camera is powered off before install device.
- 2. This is electronic products accessories; some of the environment causes may affect the working. However this is hardly ever to get this situation, don't worry!
- This component can't be strong vibration, or may lead to product failure.
- For a long time non-use, please turned off the transmitter and the receiver's power and remove the battery.

- Do not use flammable gases in violation of this warning may cause an explosion or fire.
- 10.Because of this product is included battery; please strictly follow the instruction for operation. Otherwise its may cause an explosion, fire or personal injury.
- Part 15 of the FCC Rules.
 Operation is subject to the following two conditions:
- (1) this device may not cause harmful interference, and
- (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

5. The batteries should not install anti-polarity; otherwise the batteries may leak. corrosive liquids, heat or explosion.

- When the product connected to the device, Do not pull the wires.
- 7. Do not put it in high temperature, such as a closed car under direct sunlight, the control panel and other high-temperature areas.
- 8. keep dry, do not use wet hand contact with the product, the product must not be immersed in water or exposed to rain, and this may lead to not work properly.

changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Now you can start to use incredible PIXEL product. If you have any question, you can contact the local dealer or visit to http://www.pixelhk.com.

This manual information is updated at May 1, 2010. If you want to use this product combined with others, which published after this date; please consult with the PIXEL dealer for further information.

50203 V10.01





